
 
 

 

 

 

Protokoll til styremøte i Bremnes Idrettslag 

 
Møtenummer:  4/2024 

Dato:   04.04.2024  

Kl:   18:00   

Stad:   Bestaståvo   

Innkalla: Kristian Husø Østensen, Tine Pernille Mortvedt Olsen, Stian Steinsbø Lie, Silje Tysse 

Fylkesnes, Kristina Nesse, Ronnie Kallevåg, Tore Natterøy, Lene Borgen Waage, Kjell Arne Ådnanes, 

Lennart Andal (vara), Johan Bjelland Håstø(vara), Torbjørn Agdestein (ADM) 

Ikkje møtt: Lennart Andal, Johan Bjelland Håstø 

 

 

Saksliste: 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt av 
18/24 Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll) 

Innkallinga og protokoll godkjent og protokoll legges ut på 

heimesida 

V Kristian 3 min 

19/24 Økonomi 

Gjennomgang av rekneskap pr 29.02. Manglar fortsatt 

budsjettkolonna for 2024. Kjem i neste rekneskap. 

 

O Stian 30 min 

20/24 Kort oppdatering frå avdelingane: 

Fotball: 

Møte med Moster som er veldig interresert i samarbeid. 

Prosjektgruppa oppgradering SIA har vert på befaring på 

Os.14-åringane har gjennomført dommarkurs. 10 stk sendt 

til Stord på 9-ar dommarkurs. Møte denne veka med 

Unisport som er totalleverandør av anlegg, me ser til 

Kongsvinger for inspirasjon på innfyll. Me ser på det som 

særs positivt for Bremnes med dei som gjer det bra for 

FKH. 

 

Turn: 

Vårframsyning 28. April. Me sender mange trenarar på 

kurs og det er fleire som ynskjer kurs. Jobbar difor med 

kretsen for å få flytta fleire kurs til oss. Turnstyret har 

kjøpt inn antisklisokkar til heile turngruppa som utøvarane 

får gratis. Sel ut det som er til overs. Planlegger ferieturn i 

veke 33 og håpar på å få fylt opp ca 50 plassar. 

 

Friidrett: 

Ikkje møtt til denne posten 

O/V Lene,Ronnie,Tore 10 min 

21/24 Ny representant til SIA 

Tas opp på eit seinare møte. 

V Kristian 10 min 

22/24 Gjennomgang beredskapsplan 

Gjennomgang av beredskapsplanen gjort og oppdaterer 

rollene med dei nye styremedlemmane. 

O/V Kristian/ADM 10 min 

23/24 Ny avtale Macron 

Diskuteres internt 

O ADM/Kristian 10 min 



 
 

 

 

 
 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  
 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

 

 

 

Kristian Husø Østensen 

Leiar hovudstyret 

 

 

24/24 Info/saker frå Administrasjonen 

- Medlemstall 

ADM informerte om dagens medlemstall.1272 betalande 

medlemmar 

- Rema Cup 

158 lag påmeldt. Fult i nesten alle klassar. 1235 spelarar 

registrert til no. 

- Orientering 

Mykje solgte turorienteringskonvoluttar, ser ut til å vera 

ein suksess. Første løp i historien fredag 05.04. godt over 

120 påmeldte frå Hordaland og Rogaland. 

- Politiattest 

Alle som skal være med på cupar/arrangement som ikkje 

er medlem i idrettslaget(foreldre stort sett) må ha gyldig 

politiattest for å få lov til å være med.  

O/V ADM 15 min 

25/24 Eventuelt: 

- Fordeling av sponsormidler 

Såg på fordelinga av sponsorinntektene til hovudlaget. 

Sum har vert statisk i alle år. ADM prøver å finne veldig 

gammalt vedtak om kva som har vert tenkt her. 

- Styreleiar Friidrett 

Lene Borgen Waage føreslås som styreleiar for Friidrett. 

Alle for. 

- Prosjektplan SIA 

Det nye styret ønsker å invitere Kjell Sortland i SIA til 

neste hovedstyremøte for å fortelje om framgongsplanen 

for oppgradering av sentralidrettsanlegget. 

- Årshjul Sport. 

Gruppene sender inn sine arrangement på sport til Admin 

som setter dette i samen og sender ut til gruppeleiarane.  

O/V Alle 30 min 


